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Onderwerp 
Beantwoording raadsvragen FvD inzake deal tussen het COA en EuroParcs voor de opvang van 
nareizigers en familie van statushouders 
Uw kenmerk Ons kenmerk Bijlagen 
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 Uw brief van Behandeld door Datum 

6 februari 2025 Programma ASON 11 februari 2025 

Geachte leden van de raad, 
 
Het lid van de raad dhr. Wittebrood heeft ons op 6 februari 2025 de volgende raadsvragen gesteld 
inzake deal tussen het COA en EuroParcs voor de opvang van nareizigers en familie van statushouders. 
In deze brief leest u onze reactie, overeenkomstig art. 42 Reglement van Orde voor vergaderingen van 
de raad. 
 
1. Bent u het met FVD Alkmaar eens dat deze situatie totaal onwenselijk is? Ik ontvang graag een 
gemotiveerd antwoord. 
Antwoord 
Wij zijn het er mee eens dat hier sprake is van een onwenselijke situatie, zoals wij ook in de 
raadsinformatiebrief betreffende dit onderwerp hebben aangegeven. Wij hechten grote waarde aan de 
aanwezigheid van maatschappelijk draagvlak voor de opvang van doelgroepen. Deze situatie maakt 
een zorgvuldig participatietraject bijzonder lastig uitvoerbaar.  
 
2. Als het antwoord op de bovenstaande vraag ja is, hoe gaat u dit tegenhouden? 
Antwoord 
Wij zijn in afwachting van een vergunningaanvraag van het COA en doorlopen het wettelijk 
vastgestelde proces. 
 
3. Heeft u eerder signalen van het COA of EuroParcs gehad dat er onderhandelingen bezig waren? 
Antwoord 
Nee. 
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4. Hoe beoordeelt u deze gang van zaken? Op welke manier en in welke woorden hebt u aan het COA 
en EuroParcs uw mening laten weten? 
Antwoord 
Zie het antwoord op vraag 1. Zodra het voornemen vanuit het COA gecommuniceerd werd hebben wij 
zowel bestuurlijk als ambtelijk contact geïnitieerd om de situatie in beeld te krijgen en duiding te 
geven. Sindsdien hebben wij regelmatig contact over de voorgenomen vergunningaanvraag. 
 
5. Hoe verhoudt zich deze stap tot uw coalitieakkoord waarin alleen gesproken wordt over de 
Robonsbosweg en de eventuele spreidingswet? 
Antwoord 
Deze stap staat haaks op het coalitieakkoord en stelt ons niet in staat om uitvoering te geven aan 
opvang volgens het Alkmaarse perspectief. 
 
6. In Akersloot en in Heiloo worden statushouders / asielzoekers ook opgevangen in hotels. Is dit te 
vergelijken met een vakantiepark qua regelvoering? 
Antwoord 
EuroParcs in West-Graftdijk heeft als huidige bestemming recreatie. Hotel Akersloot heeft ‘short-stay’ 
als bestemming.  
 
7. In Akersloot was de gemeenteraad ook tegen de opvang en gebeurt het toch. Welke lessen kunnen 
we van die casus leren? 
 
Antwoord 
Als college geven wij uitvoering aan het coalitieakkoord en treden volgens door de raad vastgestelde 
kaders op in contact met externe partijen, waaronder het COA. Wij doen verder geen uitspraken over 
de relatie tussen de raad van een andere gemeente en het COA. Zie ook antwoord 2. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Alkmaar, 
 
mw. drs. A.M.C.G. (Anja) Schouten, burgemeester 

 
dhr. R.M. (Robert) Reus, gemeentesecretaris 

 


